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سینمــا
اکبر رحمتی: 

»پژمان جمشیدی« بازیگری کاربلد است

اکبر رحمتــی گفت: سریال »زیرخاکی۲« 
علاوه بر داستــان و قصه جذاب کارگردان 
خوبی داشت هــمچنین موفقیتی که فصل 
اول این مجموعه در بین مخاطبان پیدا کرد و 
با استقبال خوبی از سوی بیننده مواجه شده 
بود پذیرفتم در این مجموعه پرمخاطب به 
ایفای نقش بپردازم. این بازیگر اظهارکرد: 
اخیرا در سریال تلویزیونی »زیرخاکی۲« به ایفای نقش پرداختم و 
شاید این سوال برای مخاطبان پیش بیاید که چه شد من این بار در 
سریالی نسبتا طنز همچون »زیرخاکی۲« ظاهر شدم، اما من قبلا 
هم در آثاری همچون سریال طنز »محله بهداشت« حضور داشتم 
که آن سریال هم مانند سریال »زیرخاکی۲« سریالی کاملا طنز 
نبود بلکه جنبه آموزشی داشت و رگه های طنز در آن دیده می شد. 
بازیگر فیلم سینمایی »خروج« پیرامون علت پذیرش حضور خود 
در سریال »زیرخاکی۲« ابراز کرد: سریال »زیرخاکی۲« علاوه بر 
داستان و قصه جذاب کارگردان خوبی همچون جلیل سامان داشت 
همچنین موفقیتی که فصل اول این مجموعه در بین مخاطبان پیدا 
کرد و با استقبال خوبی از سوی بیننده مواجه شده بود پذیرفتم در 
این مجموعه پرمخاطب به ایفای نقش بپردازم. رحمتی با اشاره به 
چالش های حضور در آثار طنز بیان کرد: حضور در »زیرخاکی۲« 
برای من چالش خاصی نداشت چراکه قبلا هم در آثار طنز حضور 
داشتم البته نه به آن صورت طنز مطلق، به طور کلی من کار هایی که 
مثل استنداپ کمدی و کار هایی که مطلق طنز است را دوست ندارم، 
ولی من کار هایی طنزی داشته ام که هم مفرح بودند و هم به هر حال 
یک طنز سنگینی در آنها شکل گرفته بوده نه هجو. رحمتی سریال 
تلویزیونی »زیرخاکی۲« را یک اثر جدی با ریشه های طنز دانست و 
اظهارکرد: »زیرخاکی۲« طنز نیست بلکه یک کار جدی است حالا 
ممکن است رگه هایی از طنز در آن وجود داشته باشد، ولی کار قصه 

کاملا جدی دارد. 
 ایفای نقش مکمل در »زیرخاکی« 

این بازیگر تلویزیون پیرامون زمان ضبط مجموعه »زیرخاکی۲« 
افزود: زمان ضبط سکانس های من در مجموعه »زیرخاکی۲« تمام 
شده و البته این را هم باید بگویم که من در این مجموعه محبوب 
نقش طولانی نداشتم بلکه در قالب یک نقش مکمل به ایفای نقش 
پرداخته ام. وی با اشاره به گروه بسیار خوب سریال »زیرخاکی۲« ابراز 
کرد: سریال »زیرخاکی۲« محیط کار خیلی خوبی داشت و همکاران 
خوبی در این مجموعه داشتم به ویژه کارگردان آن جلیل سامان، 
من در این سریال بیشتر با خسرو احمدی و پژمان جان جمشیدی 
همبازی بودم. بازیگر محموعه تلویزیونی »پدر« پیرامون جذابیت 
همکاری با پژمان جمشیدی بیان کرد: پژمان جمشیدی بسیار به 
کارش علاقه مند و در آن جدی است، و از نظر من وی بازیگری موفق 
است چراکه کار برایش جدی بوده و هر کاری را که شما جدی بگیرید 
و برایش زحمت بکشید و در آن مطالعه داشته باشید قطعا با نقش خود 
برخوردی موفق خواهید داشت، کسی که شغل بازیگری را انتخاب 
می کند اگر جدی با این هنر برخورد کند و این هنر برایش مساله و 
عشقش باشد حتما موفق می شود، پژمان جمشیدی نیز در کارش 
اینگونه بوده و در کارش نشان داده که خیلی جدی است. رحمتی 
همچنین به جذابیت همکاری با جلیل سامان اشاره و خاطرنشان کرد: 
جلیل سامان بسیار کارگردان نکته سنج، دقیق و کار بلد است و بسیار 
استادانه با گروه برخورد می کند، از آنجایی که من در این مجموعه 
نقش کوتاهی داشتم نمی دانم دقیقا از چه زمانی وارد سریال می شوم، 
اما می توانم بگویم که در قالب شخصیتی که یک شعبه نفت فروشی در 

محل دارد وارد داستان می شوم.

سیدجمال ساداتیان که قصد ساخت سریال 
در شبکه نمایش خانگی را دارد، معتقد است که 
در این سال کرونازده تولیدات سینمایی باید روند 
افزایشی در کیفیت و کمیت داشته باشیم، چون 
بسیاری از فیلم های مانده در صف اکران، قابلیت 
جذب مخاطب به سینما را ندارند. این تهیه کننده 
سینما درباره حضور حداکثری سینمایی ها در 
شبکه نمایش خانگی برای تولید سریال بیان کرد: 
حضور در شبکه خانگی به اضطرار برهم خوردن 
معاملات به خاطر شیوع کروناست وگرنه سینما 
همچنان کارکرد خود را دارد، چرا که سینما را 
نباید به عنوان جایی برای تماشای فیلم درنظر 
گرفت. سینما یک مقصد گردشگری است و 
مردم به بهانه سینما از خانه بیرون می آیند تا 
چند ساعت از زندگی خود را به خوشی بگذرانند. 
او با تاکید براینکه سینما را باید با این عینک هم 
دید، ادامه داد: در عین حال باید محصولاتی در 
سینما اکران شود که وقتی کسی می خواهد برای 
آن وقت بگذارد و هزینه کند جذاب و مطلوب 

هم باشد و قطعا سینمای ملی ما باید سرپا و 
پرقدرت تر از دیروز عمل کند، به همین دلیل 
در همین شرایط فعلی باید تولیدات فیلم های 
سینمایی را افزایش دهیم چون هرچه امروز 
تولید شود قطعا یکسال دیگر روی پرده می رود 
و با روند فعلی شیوع کرونا قطعا سال آینده در 
همین موقع باید وضعیت بهتری داشته باشیم 
و زندگی عادی روال خود را پیدا کرده باشد. 
ساداتیان با اشاره به فیلم های در حال انتظار برای 
اکران، گفت: بسیاری از فیلم هایی که پشت خط 
اکران هستند به دلیل ضعف سیستم اکران باقی 
مانده اند و خیلی از آنها باید در شبکه نمایش 
خانگی یا به روش آنلاین توزیع شوند. بسیاری 
از آنها قدرت جذب مخاطب عام را ندارند در 
حالی که اگر مثلا سالی ۴۰۰ فیلم تولید کنیم که 
۱۵ تا ۲۰ درصد آن قابل اعتنا باشد، قطعا گیشه 
از رونق خوبی برخوردار خواهد بود ولی وقتی 
فیلم هایی را که ظرفیت اکران سینمایی ندارند،  
به اجبار در سینما نمایش می دهیم نتیجه  آن 

رخوتی می شود که در گیشه سینماها می بینیم. 
وی تاکید کرد:  در این روزها باید از تولید باکیفیت 
استقبال کرد تا فیلم هایی برای سلیقه مخاطب 
ساخته شوند. تهیه کننده فیلم های »متری 
شیش ونیم«، »چهارشنبه سوری« و »به رنگ 
ارغوان« که در حال بررسی چند طرح و فیلمنامه 
با یکی، دو کارگردان شناخته شده برای ساخت 
فیلم و نیز سریال در شبکه نمایش خانگی است، 
درباره انگیزه خود از ورود به شبکه نمایش خانگی 
توضیح داد: به دو دلیل فکر می کنم باید وارد 
کار در این حوزه شوم؛ اول اینکه به نظرم بعضی 
کارهایی که در شبکه نمایش خانگی وجود 
دارند از استاندارد خوبی برخوردار نیستند در 
حالی که می توان کارهای باکیفیت بهتری انجام 
داد و استاندارد تولید نمایش خانگی را به لحاظ 
موضوعی و تکنیکی تغییر داد. نکته دوم هم این 
است که به هرحال در این صنف کار می کنم 
و دوست داریم در شبکه نمایش خانگی کار 

قابل قبولی ارائه کنم.

رعناآزادیوردرسریال
»زخمکاری«

تــصــویربـرداری ســریــال 
»زخم کاری« ساخته محمدحسین 
مهدویان این روزها در حال انجام 
است و با نزدیک شدن به زمان پخش 
از نخستین تصویر رعنا آزادی ور 
بازیگر این سریال رونمایی شد. 
و  مهدویان  اولین همکاری  این 
آزادی ور است و آزادی ور پیش از 
این در سریال های نمایش خانگی 
حضور نداشته است. جواد عزتی، 
رعنا آزادی ور، هانیه توسلی، سعید 
چنگیزیان، الهه حصاری، عباس 
جمشیدی فر، مهدی زمین پرداز، 
)با حضور(  امیرحسین هاشمی، 
کاظم هژیرآزاد، منوچهر علیپور، 
مه لقا باقری، مائده طهماسبی )با 
هنر مندی( سیاوش طهمورث، )با 
معرفی( مرتضا امینی تبار و سارا 
حاتمی بازیگــران »زخم کاری« 
هستند. »زخم کاری« اولین سریال 
محمدحسین مهدویان جدیدترین 
محصول فیلیمو است که در فضای 
نوآر ساخته شده و داستانی متفاوت 

را روایت می کند. 

کارگــردان مجمــوعه رمضانی »احضار« 
ضمن عذرخواهی از مخاطبان برای نرساندن 
قسمت پایانی این سریال به آنتن تلویزیون، 
در این زمینه توضیحاتی را مطرح کرد. علیرضا 
افخمی در توضیحاتی درباره وضعیت تولید 
سریال »احضار« در شرایط کرونا، با اعلام ابتلای 
چندین تن از عوامل تولید به این ویروس، علت 
به تعویق افتادن تولید و پخش قسمت پایانی را 
به این شرایط نسبت داد. او گفت: تولید سریال، 
در دوران شیوع کرونا با مشکلات عدیده ای 
همراه بوده و در مورد سریال »احضار« این 
مشکل دوچندان بوده است. کارگردان »احضار« 
خاطرنشان کرد: در طول هشت ماه تولید سریال 
»احضار«، ما با ابتلای چندین تن از عوامل 
پشت دوربین از جمله:  آقای رنجبران مدیر 
تصویربرداری و آقای فرشید احمدی مدیر 
صدابرداری مواجه شدیم؛ اما گروه سازنده 
با سختکوشی جای این عزیزان را پر کرد تا 
آنها به گروه بپیوندند. لیکن ابتلای سه تن از 
بازیگران اصلی مجموعه ـ آقای آرش مجیدی، 
خانم آدرینا صادقی و خانم سعیده عرب به 
این ویروس قابل جبران نبود؛ یعنی چاره ای 
جز بازگشت برای این عزیزان در پروژه وجود 
نداشت. همین امر موجب وقفه و کندی در تولید 
سریال شد. به نحوی که تا به امروز متاسفانه 
موفق نشدیم قسمت پایانی سریال را آماده 
پخش و تقدیم حضور کنیم. افخمی در پایان 
خطاب به مخاطبان سریال ماه رمضان شبکه 
اول، اعلام کرد: ضمن عذرخواهی از این اتفاق، به 
عرض می رسانم قسمت آخر »احضار« ان شاءا... 

یک هفته دیگر تقدیم حضور شما خواهد شد.

»حسنریاحی«دبیر
جشنوارهموسیقیفجر

حسن ریاحــی با تاییـد شورای 
ســیاستگــذاری ســی وهفتمین 
جشنــواره موسیقی فــجــر و با 
حکم معاون امور هنــری وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی، دبیــر 
این دوره جشنــواره شد. در حکم 
سیدمجتبی حسینی معاون امور 
هنری وزارت فرهــنگ و ارشاد 
اسلامی برای حسن ریاحی آمده 
است: نظر به حسن سوابق و تجربیات 
ارزشمند جنابعالی و تایید اعضای 
محتــرم شورای سیاستــگذاری 
جـشنــواره مــوسیقی فـجر، به 
موجــب این حکم به عنــوان دبیر 
سی وهفتمین جشنواره موسیقی 
فجر منصوب می شوید. امید است 
تجربه سال ها فعالیت هنری و سابقه 
مدیریتی شما در کنار حمایت های 
شورای سیاستگذاری و هنرمندان 
موسیقی، زمینه برگزاری باشکوه 
این دوره از جشنواره را فراهم 
آورد. حسن ریاحی پیش از این در 
دوره های نوزدهم تا بیست ویکم و 
دوره های بیست وششم تا سی ویکم 
و در دوره سی وششم دبیر جشنواره 

بین المللی موسیقی فجر بود.

رامبد جوان از آنچه 
که در »خنـــدوانه« 
نسبت به بی احترامی 
رخ  نویسندگان  به 
داد عــذرخــواهی 
کرد و آن را حاصل 
بی مــلاحظــگــی 
خودش، تیم خندوانه و پخش شبکه نسیم 
دانست. برنامه »خندوانه« چهارشنبه 
شب ۲۲ اردیبهشت و در آستانه عید از 
فوتبالی هایی چون خداداد عزیزی و فیروز 
کریمی به برنامه دعوت به عمل آورد و 
با آنها بازی هایی را ترتیب داد. در یکی 
از این بازی ها جواب کریمی و عزیزی 
به سوال مسابقه درباره نام بردن از سه 
نویسنده باعث واکنش هایی شد که در 
نگاه مخاطبان برنامه تعبیر به بی احترامی 
به نویسندگان شد و بدتر از جواب آنها 
خود رامبد جوان بود که به نوعی با خنده به 
پاسخ های فیروز کریمی واکنش نشان داد. 
ویدئوی این بخش از برنامه در شبکه های 
اجتماعی بازتاب پیدا کرد و طی یکی دو روز 
گذشته جمعی از نویسندگان و منتقدان 
واکنش های  اجتماعی  شبکه های  در 

انتقادی به آن نشان دادند. رامبد جوان 
در پیامی نسبت به آنچه در برنامه رخ داد 
عذرخواهی کرد. متن عذرخواهی وی را در 

زیر می خوانید:
سلام به اهالی قلم.

در برنامه خندوانه چهارشنبه شب در 
کنار دو مهمان محترم، لحظه ای پیش آمد 
که برای من غیرقابل کنترل شد و متاسفانه 
واکنش من تنها خندیدن بود. واقعا از پخش 
این لحظه هم بسیار متاسفم و این هم 
به خاطر بی دقتی و بی ملاحظگی من و تیم 
خندوانه و تیم پخش شبکه نسیم است. 
اینجانب از همه اهالی قلم در کل تاریخ 
بزرگ این کشور با آثار جاودانشان تمام قد 
عذر می خواهم و یقین می دهم هیچوقت 
چنین اتفاقی نخواهد افتاد. من همیشه با 
افتخار مخاطب و خواننده آثار لذت بخش 
و بی مثال ادبیات کشورمان بوده ام و هستم 
و خواهم بود و هیچگاه از ترویج کتابخوانی 
در هر موقعیتی که داشته ام و خواهم داشت 
دریغ نکرده و نخواهم کرد. در اولین ضبط 
برنامه »خندوانه« در برابر این قشر بزرگ 
و اندیشمند و دردکشیده عذرخواهی 

خواهم کرد.«

رامبد جوان از نویسندگان عذرخواهی کرد

 بی ملاحظگی تیم »خندوانه«

چرا »احضار« نیمه تمام ماند؟

 
کـوتــاه

پخش یک مینی  سریال 
در فاصله پخش دو ســریال »احضار« و 
»زیرخاکی«، شبکه اول سیما اپیزود »چهارگاه« 
از مجموعه »روزهای بهتر« به کارگردانی بیژن 
میرباقری را روی آنتن می برد. به گزارش روابط 
عمومی شبکه یک سیما، داستان این اپیزود 
به قلم سارا باقرزاده به نگارش درآمده و روایت 
چهار مادر است که عاشقانه برای نجات فرزندان 
خود مبارزه می کنند. بازیگران این اپیزود مریم 
سعادت، مریم مقدم، کوروش تهامی، امیررضا 
دلاوری، الیکا عبدالرزاقی، کاظم هژیرآزاد، نگین 
معتضدی، غلامرضا اصانلو، علی اصغر طبسی 
و هانیه کریمی هستند. سایر عوامل تولید 
این اثر عبارتنداز: مدیرتصویربرداری شهرام 
نجاریان، دستیار اول کارگردان و برنامه ریز ایما 
استمراری، تصویربردار سیدهادی پویا حسینی، 
صدابردار محمد حبیبی، مدیرتولید حسین 
پورکیانی، طراح صحنه و لباس سحر شهامت، 
طراح گریم محسن دارسنج، جانشین تولید امیر 
حیدری، مدیرتدارکات امیر حیدری، عکاس 
امیر فائض، تدوین حمید نجفی راد، آهنگساز 
عماد توحیدی و صداگذار بهروز معاونیان. 
مجموعه تلویزیونی »چهارگاه« به تهیه کنندگی 
احمد زالی محصول گروه فیلم و سریال شبکه 
یک سیماست که در شش قسمت تولید و از 
۲۵ اردیبهشت ماه حوالی ساعت ۲۲و۱۵ از 
شبکه یک پخشش شروع شده است. براساس 
اعلام قبلی معاونت سیما، شبکه اول سیما از 
چهارم خردادماه پخش سری جدید از سریال 

»زیرخاکی« را آغاز خواهد کرد.

مــدیر پردیــس سینمــایی کوروش گفت: 
با توجه به روز های اولیه بازگشایی سینماها و 
مصادف شدن آن با تعطیلی پنجشنبه و جمعه 
استقبال مخاطبان بد نیست اما به طورکلی ما 
در شرایطی هستیم که حتــی دو نفــر هم 
بلیت خریداری کنند و به سینما بیایند آن را 
غنیمت می شماریم. علی سرتیپی پیرامون 
بازگشایی سینما ها پس از یکماه ونیم تعطیلی 
ناشی از محدودیت های کرونایی افزود: دو هفته 
گذشته بود که ما سینماگران روز های سختی 
را تجریه می کردیم و همه سینما ها در سال 
جدید رنگ اکران را هنوز درست و حسابی به 
خود ندیده بودند که بسته شده بودند، اما خدا 
را شکر با یک اتفاق خوب سالن های سینما از 

روز پنجشنبه بازگشایی شدند و ما بسیار این 
اتفاق خوشحالیم. وی با اشاره به سایت خرید 
آنلاین بلیت سینما و میزان استقبال مخاطبان 
در روز های ابتدایی بازگشایی سالن های سینما 
ابراز کرد: با توجه به روز های اولیه این بازگشایی 
و مصادف شدن آن با تعطیلی پنجشنبه و جمعه 
استقبال مخاطبان بد نیست، جدا از این موضوع 
ما در شرایطی هستیم که حتی دو نفر هم بلیت 
خریداری کنند و به سینما بیایند آن را غنیمت 
می شماریم. مدیر پردیس سینمایی کوروش 
پیرامون پیش بینی خود از استقبال مخاطبان 
از سینما آن هم پس از موج چهارم کرونا ابراز 
کرد: من فکر می کنم با وجود شرایط به وجود 
آمده از موجو چهارم کرونا و میزان بالای فوتی ها 
و ایجاد ترسی که در مردم ایجاد شده باید کمی 
زمان بگذرد تا مخاطبان دوباره به سالن های 
سینما اعتماد کرده و بازگردند، به اعتقاد من 
این شرایط و سختی های آن تا مردادماه با 

ما همراه خواهد بود. وی در همین 
راستا اظهارکرد: اینکه می گویم تا 
مردادماه این شرایط و سختی های 
آن با ما خواهد بود به این خاطر است 
که رفته رفته شرایط با واکسیناسیون 

عمومی بهتر خواهد شد و به طبع با ایجاد ایمنی 
و و گذر زمان مردم خیالشان راحت تر شده و در 
پی آن اعتمادشان به سالن های سینما بیشتر 
خواهد شد. از طرفی با گرمای هوا همانطور که در 
سال گذشته هم تجربه کردیم موج کرونا کمی 
خاموش تر شده و راحت تر می توان موقعیت 
را هدایت کرد. سرتیپی در همین راستا گفت: 
در حال حاضر در پردیس سینمایی کوروش 
همان فیلم هایی برای نوروز ۱۴۰۰ در نظر گرفته 
بودیم و مدت زمان زیادی به دلیل تعطیلی ها 
بدون مخاطب مانده بودند به اکران خود ادامه 
می دهند. این تهیه کننده سینما پیرامون آخرین 
فعالیت های خود در حوزه ساخت آثار سینمایی 
خاطرنشان کرد: راستش را بخواهید در طی دو 
سال گذشته آنقدر فیلم ساخته ایم که به اکران 
نرسیده اند که دیگر لازم نیست فعلا به ساخت 
کاری بپردازیم تا این آثار اکران شده و بعداز آن 

شاید بتوانیم به ساخت آثار جدید فکر کنیم.

علی  سرتیپی: 

تا مردادماه توقع استقبال از سینما ها را نداریم

 باید تولیدات فیلم های سینمایی 
را افزایش دهیم

سیدجمال ساداتیان:

ویــژه

جشنواره فیلم ونیز آماده می شود تا فرش قرمزش را برای برگزاری 
دوره ۲۰۲۱ به صورت کاملا فیزیکی پهن کند. جشنواره فیلم ونیز آماده 
می شود تا یک جشنواره تمام عیار فیزیکی را در ماه سپتامبر با انتخاب 
فیلم هایی پرمخاطب برگزار کند. در حالی که جشنواره فیلم تورنتو که 
از ۹ تا ۱۸ سپتامبر )۱۸ تا ۲۷ شهریور( قرار است مانند ساندنس ۲۰۲۲ 
به صورت ترکیبی از نمایش های آنلاین و حضوری برگزار شود، ونیز که 
از یکم تا ۱۱ سپتامبر )۱۰ تا ۲۰ شهریور( برگزار می شود، قصد دارد 
جشن سینما را با حضور صدها خبرنگار و دوربین از سراسر جهان، در 
لیدو برگزار کند. این همان سناریویی  است که برگزارکنندگان بی ینال 
ونیز برای بی ینال معماری خود هم در نظر گرفته اند و می خواهند 
۲۲ ماه می این رویداد را با بیش از ۱۰۰ پروژه معماری و با حضور 
شرکت کنندگانی از ۴۶ کشور برپا کنند. البته برگزارکنندگان این رویداد 
می گویند با رعایت همه پروتکل های کووید این رویداد را در منطقه ونتو 
که به اصطلاح منطقه زرد خوانده شده و از نظر کرونا کم خطر محسوب 
می شود برگزار می کنند. ماریو دراگی نخست وزیر ایتالیا نیز به شدت 
سعی دارد تا صنعت گردشگری را دوباره فعال کند و قصد دارد با ایجاد 
»گذرسبز« متشکل از افراد واکسینه شده یا بهبودیافته از کووید۱۹، 
این کار را جلو ببرد. رئیس جامعه هتلداران ایتالیا نیز به تازگی گفته 
است امیدوار است ۷۰ درصد هتل های ونیز تا پایان ماه می بازگشایی 
شوند. در همین حال اولین سروصداها از فیلم هایی که قرار است راهی 
ونیز شوند دارد بلند می شود و بازسازی »تل ماسه« ساخته دنی ویلنوو 
به شدت به نمایش در لیدو امیدوار است. ویلنوو آخرین بار سال ۲۰۱۶ 
با فیلم علمی تخیلی »ورود« در ونیز حضور داشت. از دیگر فیلم هایی 
که انتظار حضورشان در لیدو می رود می توان از درام شخصی »دست 
خدا« ساخته پائولو سورنتینو یاد کرد. » Freaks Out« ساخته گابریله 
مانتی کارگردان ایتالیایی درباره چهار آدم عجیب که در یک سیرک 
کار می کنند و شهرشان سال ۱۹۴۳ توسط نیروهای متفقین بمباران 
می شود از دیگر فیلم هایی است که انتظار حضورش در لیدو می رود. 
برونو دومون کارگردان فرانسوی با فیلم »در صبحی نیمه روشن« با 
حضور لیا سدو در نقش یک روزنامه نگار سرشناس که زندگی اش با یک 
تصادف اتومبیل عجیب از این رو به آن رو می شود و »توهمات از دست 
رفته« ساخته خاویر جیانولی اقتباسی از رمان بالزاک از دیگر فیلم هایی 
هستند که انتظار می رود در ونیز امسال روی پرده بروند. سال پیش 
ونیز تنها جشنواره درجه یک سینمایی بود که به صورت فیزیکی اما 
با ستاره ها و بازیگرانی به مراتب کمتر از دوره معمولی و با تعداد کمتر 
مهمانان و روزنامه نگاران بین المللی برگزار شد. ونیز ۲۰۲۰ با وجود 
فیلم های پرمدعای آمریکایی برای اولین بار »سرزمین آوارگان« کلویی 
ژائو را وارد فصل جوایز و از آن اقبال کرد. مانند سال پیش برگزاری این 
جشنواره امسال نیز برای ایتالیا به عنوان نمادی فرهنگی در دوران پسا 
کرونا مطرح است و از کمک مالی ۱۷۹ میلیون یورویی که برای بازیابی 
زیرساخت های فرهنگی درنظر گرفته شده بهره مند می شود. همان طور 
که پیش تر اعلام شده بود امسال بونگ جون هو کارگردان »انگل« 
ریاست بخش رقابتی جشنواره را برعهده دارد و از روبرتو بنینی سازنده 

و بازیگر »زندگی زیباست« با اهدای جایزه یک عمر تجلیل می شود.

 »ونیز« برای یک جشنواره 
کاملا فیزیکی آماده می شود


